



新亚学院
TCA College



TERM 3 AUG- NOV 2012

第三学期 8月至11月2012

School of **Counselling**
School of **Creative Arts**
School of **Divinity**
School of **Leadership**



TCA College is an accredited multi-disciplinary Christian college founded by Trinity Christian Centre in 1979. The College trains and releases all-rounded leaders to make a fresh impact in the church and marketplace.

Our
Focus

God Centred

God is the centre of all that we are and everything we do.

Life Transforming

We are transformed in our thinking, values and ministry approach.

Culturally Relevant

We are positioned on the cutting edge of what God is doing.

What TCA College offers

Global Recognition, Global Partnerships

- Asia Pacific Theological Association
- Asia Theological Association
- Azusa Pacific University, USA
- Singapore Association for Counselling



One Free** Course!

*applicable for one audit course in a year

**for TCA Alumni and church pastors only

Online Registration
now available



Exceptional Schools, Excellent Programmes

School of Counselling

Postgraduate Diploma in Counselling (*Recognised by Singapore Association for Counselling*)
Master of Arts in Counselling

School of Creative Arts

Continuous Learning Programme
**Specific Creative Arts Courses can be taken as part of School Of Divinity Bachelor & Master programmes.*
Creative Arts Workshops
Trainings and Consultations

School of Divinity 神学系

English Department
Certificate in Ministry
Diploma in Theology
Bachelor of Theology
Graduate Diploma in Christian Studies
Master of Arts in Intercultural Studies
Master of Arts in Ministry
Master of Divinity

中文部 Chinese Department
圣工证书科 Certificate in Ministry
神学文凭科 Diploma in Theology
神学学士 Bachelor of Theology
圣工硕士 Master of Arts in Ministry
道学硕士 Master of Divinity
神学硕士 Master of Theology

School of Leadership

Master of Arts in Global Leadership

SIGNS AND WONDERS FOR TODAY?

PERSPECTIVES FROM ACTS

There seems to be a pattern in the Book of Acts where God uses miracles to bring about conversions. Is there a connection between signs and wonders and the multitudes which are added to God's Kingdom? Are signs and wonders normative for the church today? Do the people of God yearn for boldness in their witness and, do they desire for God to perform signs and wonders? In this seminar, we will explore the work of God in Acts, and reflect on signs and wonders as a witness to the gospel today.

20 Oct 2012 (Sat), 1pm – 4pm
TCA College

To register, email your full name to admin@tca.edu.sg by Wed, 17 Oct

TCA College
Seminar
FREE
ADMISSION



Ms Lily Lim is pursuing her DMiss at Fuller Theological Seminary, USA and holds a ThM in Asian Christianity from Trinity Theological College, Singapore. Her research interest includes studying religious interactions in a pluralistic context. She teaches Religions and Missions at TCA College.

牧养技巧课程

日期：七月28日；八月2日及11日
时间：上午9点至下午4点正
地点：新亚学院 (TCA College)
若有任何疑问，请您电邮
admin@tca.edu.sg 或拨电 6304 7602
课程收费：新币321元

透过学习和使用14种意向性的谈话技巧。关怀者能够发挥和建立有效的牧养关系，同时也能够陪伴咨询者在挣扎困难中一起走信心的道路。此会谈模式所提供的技巧是帮助咨询者寻找内外在的资源。这也符合耶稣帮助人的方式，无条件的接纳，不论他们的文化背景。

会谈方式：牧养关怀会谈的意义及四个层次耶稣对话模式文化意向性：学习自我觉察，以无论断的态度聆听咨询者的故事

1. 贯注行为
2. 观察技巧
3. 发问技巧及寻找正面优点
4. 鼓励
5. 释义
6. 总结
7. 情感反应
8. 基本聆听顺序
9. 引出及意义反映
10. 自我揭露
11. 提供回馈
12. 解释 / 重新界定
13. 逻辑性后果
14. 面质技巧



卢婷婷是新加坡辅导协会 (Singapore Association of Counselling) 登记辅导员及新加坡社工评审协会 (Singapore Association of Social Work-Accreditation) 登记社区服务者。拥有辅导硕士及毕业于大专焦点短期治疗。她曾在家庭服务中心，提供婚姻及家庭辅导，配偶家暴，精神问题，辅导侵犯者等等。她也是DISC性格测验被认可的测验师。目前在圣安德烈生命溪流辅导培训中心担任资深辅导员及讲师。

News Updates



神学硕士班将要在 第三学季开课了(九至十一月)!

报名详情请向新亚办公室同工或梁向暖博士询问
(O) 6304 7602 / 6304 7669

Email: admin@tca.edu.sg; siangnuan_leong@tca.edu.sg

神学硕士课程 MTh Module

圣经研究方法论 Methodology of Biblical Research

ADCBG70104

10月1 – 22日 • 星期一, 2pm–6pm (上课)

11月19日 • 星期一, 2pm–6pm (专文个别指导)

梁向暖, PhD

此课程指导学员了解圣经研究所涉及的层面及背后的原理, 并且带领学员实践圣经研究的基本方法, 例如理解圣经原文含义、考虑上下文的语境、探究相关背景资料和理解新旧约的互文性。课程以研习指导的方式进行, 且设有课前作业。专文批阅后, 指导老师会另外约见学员给予专文评语及个别指导。

Adjustment of tuition fee in 2013

Beginning 2013 tuition fees for the following programmes will be adjusted accordingly with the consideration of inflation. With this adjustment, the College continues to subsidise more than 80% of each student's education. Students in need may seek financial assistance from the College.

Tuition Fees for ATA Programmes

School	Undergraduate	Graduate
Creative Arts	3 credits: \$247.20	3 credits: \$353.10
	Audit: \$164.80	Audit: \$164.80
Divinity	3 credits: \$247.20	3 credits: \$353.10
	Audit: \$164.80	Audit: \$164.80

Fees include GST of 7%.

Tuition Fees for Master of Arts Programmes in School of Counselling

	Graduate
Master of Arts in Counselling	3 credits: \$ 706.20
	Audit: \$ 353.10

Fees include GST of 7%.

Non-tuition Fees

Admission fee for new student only	\$ 58.90
Registration fee (per term)	\$ 23.60
Library fee (per calendar year)	\$ 47.10
Student welfare fee* (per term)	\$ 11.80

* Student welfare fee covers International Night, Student Orientation and maintenance of Student's lounge.

Additional Fees

Late registration fee	\$ 35.40
Add/drop fee (per course)	\$ 11.80

2013年的学费

从2013年起各科学费将按通货膨胀的情况有所调整，在此调整之下学院仍然赞助学生的学费达百分之八十的补贴。需要经济援助的学生可向〈新亚〉寻求协助。

学费

	创艺学院	神学院
学士以下 (3学分)	\$ 247.20	\$ 247.20
硕士 (3学分)	-	\$ 353.10
旁听 (3学分)		
学士以下	\$ 164.80	\$ 164.80

学费包括7%的消费税

杂费

入学费 (新生)	\$ 58.90
注册费 (每学期)	\$ 23.60
图书馆费 (每年)	\$ 47.10
学生福利金 (每学期)*	\$ 11.80

* 学生福利基金是用于在购买国际之夜的食物，年刊，迎新会（印刷学生手册及购买饮料）以及用于学生休息室的维持费。

额外费用

逾期注册费	\$ 35.40
增加/退选课程费 (每科目)	\$ 11.80

School of Counselling

Postgraduate Diploma in Counselling

Core Clinical Skills 2

Wales : WCELB70210

TCA : TCELB74610

27 Aug – 19 Nov • Mon, 7pm–10pm

Esther Tzer Wong, M. Soc. Sci

Sam Kuna, MA

Theories & Approaches in Individual Counselling

Wales : WCETH71010

TCA : TCETH74310

29 Aug – 14 Nov • Wed, 7pm–10pm

Anita Chia, MDiv, MA (CC)

Pre-requisite: *Core Clinical Skills 1 (This module is only open to PDC students taking Practicum in Term 1, 2013)*

This clinical course provides students the exposure to and demonstration of the core micro skills necessary for counselling and interviewing. It will facilitate the development of a skills and competency based approach to the counselling interview and is based on the foundational skills laid in Core Clinical Skills 1.

Textbook: Ivey, Allen E., Ivey, Mary B. & Zalaquett, Carlos P. *Intentional Interviewing and Counselling: Facilitating Client Development in a Multicultural Society*. 7th Edition. Belmont, CA : Brooks/Cole, 2010.

This course surveys the major approaches in individual counselling, which includes psychodynamic, humanistic-existential, rational emotive behaviour therapy, cognitive, behavioural, gestalt therapy, psychodrama, narrative, reality and problem solving. The basic framework and techniques of these approaches would be discussed and assessed from a faith perspective.

Textbook: Sommers-Flanagan, John & Sommers-Flanagan, Rita. *Counselling and Psychotherapy Theories in Context and Practice: Skills, Strategies, and Techniques*. 2nd Edition. John Wiley & Sons Inc. 2012.

School of Counselling

Postgraduate Diploma in Counselling

Self of the Counsellor

Wales : WCEIT70110

TCA : TCEIT74110

30 Aug – 15 Nov • Thu, 7pm–10pm

Esther Tzer Wong, M. Soc. Sci

This course focuses on the self, the interpersonal and the vocational factors that enable the person to be congruent, authentic and Christ-honouring in their ministry of Christian counselling. Emphasis will be placed on how our family of origin, gender and sexuality, subculture and ethnicity affects our social, emotional and spiritual growth and development. This has implications for the kind of relationships we build with others both in the context of the community of faith as well as in the ministry of people-helping.

Textbook: Benner, David G. *The Gift of Being Yourself: the Sacred Call to Self-Discovery*. Downers Grove, IL: InterVarsity Press, 2004.

Master of Arts in Counselling

Counselling Children

TCA : TCETH73310

30 Aug – 15 Nov • Thu, 7pm–10pm

Sam Kuna, MA

Pre-requisite: Completed PDC or equivalent

This course looks into the issues related to childhood development and resilience, normative and deviant behaviour, and other childhood issues. A review of more than 10 counselling theories will cover unique interventions which are helpful to counselling children. Focus will be given on Play Therapy and Family Counselling. An extended coverage of counselling children with special concerns like suicide, divorce, chemical dependency, single-parent, and violence will be discussed.

Textbook: Donna Henderson A. & Charles Thomson L. *Counselling Children*. 8th Edition. Brooks/Cole, 2011.

Psychopathology

TCA : TCETH73610

22, 29 Sep & 6 Oct • Sat, 8.30am–6pm

Dr Leslie Lim, MBBS, FRCPsych(UK), FAMS

Pre-requisite: Completed PDC or equivalent

In this introductory course students will be introduced to the clinical features, causes and treatment of common psychiatric disorders such as major depression and bipolar disorder, OCD, psychotic and personality disorders. Specially designed for counsellors, the contents include mental state examination and assessment of suicide risk. Students would also be introduced to the classification of mental disorders in the DSM-IV-TR.

Textbook: Sadock, Benjamin J.; Sadock, Virginia A. *Kaplan and Sadock's Concise Textbook of Clinical Psychiatry*. Lippincott Williams & Wilkins (LWW), 3rd Edition. 2008.

Master of Arts in Counselling

Spirituality and Counselling

TCA : TCETH72310

17-19 Sep • Mon–Wed, 8.30am–5.30pm
Rev Tan Siang Yang, PhD

Pre-requisite: *Completed PDC or equivalent*

This course will provide the foundations of a biblical, Christian approach to counselling, including both implicit and explicit integration. Topics covered will include assumptions about human nature and sources of truth, the use of spiritual resources (e.g., prayer and inner healing, Scriptures) and the spirituality of the therapist. The course will also deal with the fundamentals of the counselling process, which in turn seeks to provide a framework for faith-based counselling.

Textbooks: Tan, S.Y. *Counseling and Psychotherapy: A Christian Perspective*. Grand Rapids, MI: Baker Academic, 2011.

Tan, S.Y., and Gregg, D. H. *Disciplines of the Holy Spirit*. Grand Rapids, MI: Zondervan, 1997.

Tan, S.Y. *Full Service: Moving from Self-Serve Christianity to Total Servanthood*. Grand Rapids, MI: Baker, 2006.

Bible Modules

The Books of Wisdom and Poetry

Undergraduate : ADEBO20303

Graduate : ADEBO50403

28 Aug – 20 Nov* • Tue, 9am–12.30pm

Joseph Tan, PhD (Studies)

*No classes on 30 Oct, 6 & 13 Nov

An introduction to biblical poetry and the nature, purpose, and form of the poetical books of the Old Testament (Job, Psalms, Proverbs, Song of Solomon, Ecclesiastes and Lamentations).

Textbooks: *Estes, Daniel J. Handbook on the Wisdom Books and Psalms. Grand Rapids: Baker Academic, 2005.*

Fokkelman, J. P. Reading Biblical Poetry: An Introductory Guide. Translated by Ineke Smit. Louisville: Westminster John Knox Press, 2001.

Hermeneutics

Undergraduate : ADEBG10103

Graduate : ADEBG50103

28 Aug – 20 Nov • Tue, 7pm–10pm

Babu Immanuel, PhD

This module equips the learners to study the biblical texts by applying the Historical-Grammatical-Literal principles for interpretation with respect to the literary genre.

Textbook: *Duvall, J. Scott & Hays, J. Daniel. Grasping God's Word: A Hands-On-Approach to Reading, Interpreting, and Applying the Bible. Grand Rapids, MI: Zondervan, 2001.*

Bible Modules

Gospel of John

Undergraduate : ADEBN20503

Graduate : ADEBN50603

29 Aug – 21 Nov • Wed, 2.30pm–5.30pm

Babu Immanuel, PhD

This module will provide students with a thorough introduction to the genre, text, themes and some theological aspects of the Gospel of John.

Textbook: *Kostenberger, Andreas J. Encountering John: The Gospel in Historical, Literary, and Theological Perspective. Grand Rapids, MI: Baker Academic, 2002.*

Greek III

Undergraduate : ADEBN15303

Graduate : ADEBN55303

30 Aug – 22 Nov • Thu, 7pm–10pm

Tan Hock Seng, ThD

Pre-requisite: *Completed Greek II*

Greek III is the third of the three-part course in Elementary Greek. The method employed is a combination of the deductive and inductive methods in linguistic teaching. The learners will learn parsing, memorise vocabulary, and translate verses from the New Testament texts.

Textbook: *Mounce, William D. Basics of Biblical Greek. 3rd Edition. Grand Rapids: Zondervan Publications, 2009.*

Workbook: *Mounce, William D. Basics of Biblical Greek Workbook. 3rd Edition. Grand Rapids: Zondervan Publications, 2009.*

School of Divinity

Theology & History Modules

Theology III/Systematic Theology III

Undergraduate : ADETH20203

Graduate : ADETH50303

27 Aug – 19 Nov • Mon, 9am–12pm

Richard Goetz, PhD

This course introduces students to pneumatology, ecclesiology and eschatology. It explores biblical, classical, contemporary, and liturgical expressions and implications of pneumatology, ecclesiology and eschatology, paying special attention to the various traditions of the Church.

Textbook: *Erickson, Millard J. Christian Theology. 2nd Edition. Grand Rapids, MI: Baker Book House, 1998.*

Church History

Undergraduate : ADEGE20103

Graduate : ADEGE50203

27 Aug – 19 Nov • Mon, 7pm–10pm

Lily Lim, DMiss (Studies)

This course examines the dynamic period in the life of the Church from the early beginnings in Jerusalem to the end of the 20th Century. It introduces the key personalities and the major events that shaped the Church, and establishes these developments, people, and events as the spiritual heritage of all Christians.

Textbook: *Shelley, Bruce L. Church History in Plain Language. 3rd Edition. Nashville, TN: Thomas Nelson, 2008.*

Theology & History Modules

Christian Ethics

Undergraduate : ADETH30103
Graduate : ADETH60103
Wales : WDETH60120

29 Aug – 21 Nov • Wed, 7pm–10pm

Richard Goetz, PhD

This module will provide the student with the foundations of Christian ethics: its underlying theological convictions; its understanding of the nature of the good, of the moral self, and the criteria of ethical judgments. These Christian proposals are considered against the background of both philosophical ethics and contemporary humanistic and situational ethics alternatives. Careful attention is given to how one moves from the Christian foundations to particular moral dilemmas, both personal and social.

Textbook: Geisler, Norman L. *Christian Ethics: Contemporary Issues and Options. 2nd Edition. Grand Rapids, MI: Baker Academic, 2010.*

Trends in Modern Theology

Graduate : ADETH62003

29 Aug – 21 Nov • Wed, 7pm–10pm

Dylan Potter, PhD

An examination of contemporary theology tracing trends and discerning direction in today's theological landscape. The module provides a comprehensive and accessible overview of the main Christian theologies of the twentieth and twenty-first centuries. Some leading theologians are emphasised as an aid for giving a clearer picture of certain theological themes and movements. Together these provide a panoramic view of the development of modern theology.

Textbooks: Grenz, Stanley J. and Roger E. Olson. *20th-Century Theology: God and the World in a Transitional Age. Downers Grove, Illinois: InterVarsity Press, 1993.*

Higgins, Gregory C. *Wrestling With the Questions: An Introduction to Contemporary Theologies. Minneapolis: Fortress, 2009.*

Ministry & General Modules

Principles of Leadership

Undergraduate : ADEML30103
Graduate : ADEML60303
Wales : WDEML60120

27 Aug – 19 Nov • Mon, 2pm–5pm

Dylan Potter, PhD

This module focuses on the study of the dynamics of Christian leadership in the modern church. It will examine leadership principles, leadership styles and the process of leadership development.

Textbooks: *Malphurs, Aubrey. Being Leaders: The Nature of Authentic Christian Leadership. Grand Rapids: Baker, 2003.*

Sanders J. Oswald. Spiritual Leadership: A Commitment to Excellence for Every Believer. Chicago: Moody, 2007.

Evangelism

Undergraduate : ADEMP11103
Graduate : ADEMP51103

28 Aug – 20 Nov • Tue, 2pm–5pm

Then Chee Min, DMin (Studies)

This course will acquaint students with principles for evangelism. Students will integrate their classroom learning with practical field experience.

Textbooks: *Reid, Alvin. Evangelism Handbook: Biblical, Spiritual, Intentional, Missional, Nashville: B&H Publishing Group, 2009.*

Sire, James W. The Universe Next Door. 5th Edition. Downers Grove, Illinois: InterVarsity Press, 2009.

Rev Then Chen is an ordained minister with the Anglican Diocese of Singapore. He has ten years of experience in pastoral ministry and served in Alpha Ministry for another ten years. He is currently the Regional Training Consultant for Alpha Asia-Pacific and is instrumental in starting Alpha in workplaces, prisons and local churches. He is currently pursuing a Doctor of Ministry with Perkins School of Theology of the Southern Methodist University.

Ministry & General Modules

Cultural Anthropology

Graduate : ADEMM60303

29 Aug – 21 Nov • Wed, 8.30am–11.30am

Lily Lim, DMiss (Studies)

This course aims at providing anthropological insights, skills, and practical application for effective witness and ministry in one's own culture, in a foreign culture, or in a multi-cultural setting. Our approach integrates Biblical theology, anthropological insights, and communication dynamics.

Textbook: *Hiebert, Paul G. Anthropological Insights for Missionaries. Grand Rapids, Michigan: Baker Book House, 1985.*

Introduction to Psychology

Undergraduate : ADEGE10303

Graduate : ADEGE50403

31 Aug – 23 Nov • Fri, 7pm–10pm

Danny Goh, PhD

This module provides an introduction to the various fields of psychology with an emphasis on the fundamental principles underlying normal human behaviour. The Christian point of view is highlighted throughout the course.

Textbook: *Kalat, James W. Introduction to Psychology. 9th Edition. Belmont, CA: Wadsworth, 2010.*

Ministry & General Modules

Pastoral Ministries/Pastoral Theology and Leadership

Undergraduate : ADEMP10103
Graduate : ADEMP60803

7 – 8 Sep & 14 – 15 Sep

Fri, 8.30am–6.30pm

Sat, 8.30am–3.30pm

Joseph Tan, PhD (Studies)

(Students should contact the school for pre-course assignments)

This module will examine the life and work of the pastor. It will examine the biblical and theological foundations of ministry as well as the nature of the ministry itself. It will also give special attention to specific duties such as preaching, teaching, counselling, conducting special events, leadership and administration.

Textbook: Bryant, James W. and Mac Brunson. *The New Guidebook for Pastors*. Nashville, TN: B & H, 2007.

Inner Healing and Deliverance

Undergraduate : ADEMP30703
Graduate : ADEMP61403

28 – 29 Sep & 5 – 6 Oct

Fri, 8.30am–6.30pm

Sat, 8.30am–3.30pm

Wilson Teo, DEd

(Students should contact the school for pre-course assignments)

This module introduces a biblical understanding of inner healing and deliverance. Jesus' ministry of deliverance and inner healing will be analysed and possible approaches to conducting this ministry will be derived from the analysis. Students will discuss the relevance and potential dangers involved when engaging in such ministry in local churches today. The issues and challenges involved in setting up such a ministry within a local church will also be explored.

Textbooks: Horrobin, Peter. *Healing Through Deliverance: The Foundation and Practice of Deliverance. Revised and Expanded*. Grand Rapids, MI: Chosen, 2008.

Kay, William K., and Robin A. Parry, eds. *Exorcism and Deliverance: Multi-Disciplinary Studies*. Milton Keynes: Paternoster, 2009.

General Modules

教会历史概论

Introduction to Church History

ADCGE21303/ADCGE51303

9月7日 – 11月16日 • 星期五, 7pm–10pm
高明发, DMin

此课程教导学生对教会自第一世纪之后的历史发展有著全面的导览, 从中认识信仰基督的群体如何回应当时的社会、政治、教会等问题, 并学习如何以客观的态度看待教会在历史留下的见证与事迹, 从中探究现今教会以史反思之道。

教科书: 华尔克。《基督教会史》。谢受灵、赵毅之译。香港: 基督教文艺出版社, 1992

Bible Modules

使徒行传 Acts

ADCBN20103/ADCBN51403

8月27日 – 11月12日 • 星期一, 9am–12pm
刘光明, MTh (Studies)

探究此书的历史与神学内涵, 并教导学生关注在圣灵运作之下初期教会的建立与成长的史实, 并探究教会与使徒们开展宣教的过程。学生也可藉此课程, 认识圣灵的大能与建立教会以及实践使命三方面紧密的关系, 并能融会贯通於教会的服事之中。

教科书: 张达民、黄锡木。《使徒行传析读》(第二版)。香港: 基道出版社, 2002

Bible Modules

释经学 Hermeneutics

ADCBN21003/ADCBN51003

8月28日 – 11月13日 • 星期二, 7pm–10pm

梁向暖, PhD

释经学是一门教导如何解释圣经的学科, 使学生习练适当的释经原则来认识神的话语。学生藉此学习解释圣经中各类文体, 意义与背景等相关的课题, 得以客观并适当的解释圣经且认识圣经, 进而正确的应用圣经在现代读者的处境之中。

新约概论 New Testament Survey/

New Testament Foundations

ADCBN10003/ADCBN50103

8月30日 – 11月15日 • 星期四, 7pm–10pm

梁向暖, PhD

此课程探讨希罗背景和旧约传统与新约书卷的关系, 并且讨论新约书卷大分类 (如福音书、书信和启示文学) 的内容和相关课题。帮助学生了解新约卷书的主旨, 使学生更具体的阅览新约, 建立认识新约的基础。

教科书: 卡森 (D. A. Carson)、穆尔 (D. J. Moo)。《21世纪新约导论》。尹妙珍、纪荣神译。香港: 天道书楼, 2007。

Theology Modules

教会论/末世论

Ecclesiology & Eschatology

ADCTH30303/ADCTH50303

8月28日 – 11月13日 • 星期二, 7pm–10pm

高明发, DMin

此课程根据圣经引领学生认识教会论与末世论的神学，包括探讨各种千禧年与大灾难等的论点。教导学生认识教会不仅是信徒生活的重要圈子，也是基督教在世上的重要记号。我们如何看待教会将影响个人与社体，同样的，末世论涉及了我们怎样看待一切生命与事物的终结，而且是以终结在基督里为其生命的尾声，而对末世论的理解势必支配我们现在的教会生活。学生可透过此课程在现行的世代中奠定立合乎真理的神学与因应之道。

教科书: 艾利克森。《基督教神学。卷三: 圣灵论/救恩论/教会论/末世论》增订本。蔡万生译。台北: 中华福音神学院, 2002。

Ministry Modules

教牧辅导 Pastoral Counselling

ADCGC31203/ADCGC61003

8月27日 – 11月12日 • 星期一, 7pm–10pm

张武昭, DMin

此课程是以圣经为基础的教牧辅导, 借以教导学生如何于教会进行教牧模式的辅导, 让学生了解并引导会友处理个人、家庭、生活、信仰等各面向的问题。

教科书: 祈连堡。《牧养与辅导》。伍步銮译。香港: 基督教文艺出版社, 2004。

教会行政 Church Administration

ADCMP31403/ADCGP62003

8月29日 – 11月14日 • 星期三, 7pm–10pm

张武昭, DMin

此课程教导学员认识教会中有关教牧人员、职员、财政及公共关系等探究, 认识教会中有关职员, 财政及公共关系等的角色及其行政管理, 并教导学生适当的处理教会行政上的各项难题, 进而促进教会在行政上的运作, 得以达成教会的使命与目标。

Block

亚洲神学导论

Introduction to Asian Theology

ADCTH21303/ADCTH51303

9月20 – 22日 • 星期四 – 星期六

8.30am–6.30pm

刘顺东, DMiss (Studies)

社会学概论 Introduction to Sociology

ADCGE10103/ADCGE50103

9月27 – 29日 • 星期四 – 星期六

8.30am–6.30pm

刘清虔, STD (Studies)

此课程以导论的方式介绍「亚洲神学」的历史源流、诸面相及神学特色。藉此神学脉络教导学员，在面对亚洲文化的深层结构和现代社会文化变迁（后现代/后殖民）的问题时，展开神学的思考，进而反思基督徒在亚洲的身分、使命及回应新时代的需要。

社会学是一门研究社会关系的学科。学生藉此课程了解人际如何互动？团体如何形成？组织如何管理？制度如何运作？学习社会学将使你的事奉如虎添翼。

Block

罗马书主题研究

Topical Study of The Book of Romans

ADCBN21503/ADCBN51503

10月18 – 20日 · 星期四 – 星期六

8.30am–6.30pm

柳建台, Th.D in Missiology

罗马书是关于耶稣基督的好消息。罪人得着基督所做成的救恩只凭着恩典，藉着信心。使徒保罗在这封书信里，清楚说明了基督徒生活的准则，並论及敬拜神、使用恩赐、服事和热情接待、政府的角色、爱邻舍及追求和睦的事。「罗马书主题研究」课程，期盼透过二十个主题的研经分享，学员可实践在门徒生活中。

Registration Details

Registration

- Registration is open till 5 August 2012
- A late fee of \$32.10 applies after 5 August 2012
- Registration at **TCA College office, Level 3, 249 Paya Lebar Road from Mondays to Fridays (during office hours)**
- **Special registration counter** will be opened on the following weekend:

Saturday	4 August 2012	(4pm – 7pm)
Sunday	5 August 2012	(9am – 1pm)
- Current students must register using their student number and the official registration form
- NEW students must complete and submit an "Application for Admission" form with supporting documents and application fee
- TCA College reserves the right to close a class or cancel a module.

Admission Requirements

The applicant must:

- Be a born-again believer with a genuine desire for Christian service
- Possess relevant educational qualifications
- Be proficient in the use of English (GCE O-level [Grade 10] or TOEFL score of 560).

Financial Information (\$\$)

TCA College seeks to provide quality education for all its students. Students cover only a fraction of the cost of their education with the school subsidising more than 80% of the expense. The College welcomes financial contributions to enhance the equipping of more students.

TCA College conducts an annual review of all fees. Thus, fees stated in this brochure are only valid for the present academic year.

- All fees are to be paid by the third week of the new term
- Payments (cash or check) may be made at the TCA College office at Level 3
- Checks should be crossed and made payable to '**TCA College**'
- Please refer to the TCA College website for policies on the refund of fees.

Tuition Fees for ATA Programmes

School	Undergraduate		Graduate	
Counselling	NA		3 credits: \$481.50	Audit: \$321.00
Creative Arts	3 credits: \$224.70	Audit: \$149.80	3 credits: \$321.00	Audit: \$149.80
Divinity	3 credits: \$224.70	Audit: \$149.80	3 credits: \$321.00	Audit: \$149.80

Fees include GST of 7%.

Tuition Fees for Master of Arts Programmes in School of Counselling

	Graduate
Master of Arts in Counselling	10 credits: \$642.00 Audit: \$321.00

Fees include GST of 7%.

Tuition Fees for University of Wales Programmes

School	Undergraduate	Post-graduate
Counselling	NA	10 credits: \$749.00
Creative Arts	10 credits: \$428.00	–
Divinity	10 credits: \$428.00 20 credits: \$856.00	20 credits: \$856.00 Thesis: \$2,033.00 Supervision : \$535.00 (per 6 months)

Fees include GST of 7%. Students should note that tuition fees include a capitation fee paid to the University of Wales. This fee is not determined by TCA College and will be reviewed annually.

Non-tuition Fees

Admission fee for new student only	\$53.50
Registration fee (per term)	\$21.40
Library fee (per calendar year)	\$42.80
Student welfare fee* (per term)	\$10.70

* Student welfare fee covers International Night, Student Orientation and maintenance of Student's lounge.

Additional Fees

Late registration fee	\$32.10
Add/drop fee (per course)	\$10.70
Transfer of programme	\$26.75

A textbook order form is available for all students at the Registrar's office and on the website. If you wish to order the textbook through Funky B, please complete the form and submit by 4 Aug 2012. Alternatively, you may source the textbook/s from other book retailers:

- www.sksbooks.com
- www.bethesda-bookcentre.com.sg
- www.amazon.com
- www.bookdepository.co.uk

Guide to Module Codes

TCA College uses a 10 digit alphanumeric code for all its modules. Please use this legend to understand the module codes.

Wales Module Codes

For example: **WDEBO40110 Old Testament Survey**

W	W = Wales module
D	A = School of Creative Arts C = School of Counselling D = School of Divinity L = School of Leadership
E	E = English C = Chinese
B	Area of study
O	Check with your individual school
4	4 = Level 4 module 5 = Level 5 module 6 = Level 6 module 7 = Level 7 module
0	Module number
1	
1	10 = 10 credit module
0	20 = 20 credit module

ATA Module Codes

For example: **ADEBO10103 Old Testament Survey**

A	A = ATA module
D	A = School of Creative Arts C = School of Counselling D = School of Divinity L = School of Leadership
E	E = English C = Chinese
B	Area of study
O	Check with your individual school
1	100 to 499 = Undergraduate modules 500 to 799 = Graduate modules
0	
1	03 = 3 credit module
0	
3	

Area of Study

School of Creative Arts	GE = General TH = Theatre	WO = Worship TE = Technical	MU = Music
School of Counselling	TH = Theory EX = Experiential	SK = Skills IT = Integration	LB = Lab
School of Divinity	GE = General MP/MC/MM/ME/ML = Ministry	BG/BN/BO = Bible	TH = Theology

PLEASE PRINT CLEARLY

Student No. _____ (undergrad/grad) Date _____

Programme enrolled _____ (Wales/ATA programmes)

Full Name _____

NRIC/PP No. _____

Address _____

_____ Postcode _____

Church Affiliation _____

Tel (home) _____ (office) _____ (mobile) _____

Email _____

This is my first time attending TCA College courses.

I am a (full time/part time)* student.

Registration

TERM 3 AUG – NOV 2012

I would like to register for the following subjects:

Undergraduate

ATA

- Hermeneutics
- The Books of Wisdom and Poetry
- Gospel of John
- Greek III
- Theology III
- Christian Ethics
- Church History
- Pastoral Ministries
- Evangelism
- Introduction to Psychology
- Inner Healing and Deliverance
- Principles of Leadership

Graduate

ATA

- Hermeneutics
- The Books of Wisdom and Poetry
- Gospel of John
- Greek III
- Systematic Theology III
- Christian Ethics
- Church History
- Pastoral Theology & Leadership
- Evangelism
- Introduction to Psychology
- Inner Healing and Deliverance
- Principles of Leadership
- Trends in Modern Theology
- Cultural Anthropology

Graduate/Post-graduate

TCA College

- Core Clinical Skills 2
- Self of the Counsellor
- Theories & Approaches in Individual Counselling
- Counselling Children
- Psychopathology
- Spirituality and Counselling

University of Wales (for current students)

- Christian Ethics
- Principles of Leadership
- Core Clinical Skills 2
- Self of the Counsellor
- Theories & Approaches in Individual Counselling

请用清楚字体书写

学生编号 _____

日期 _____

学位 _____

姓名 (中) _____

(英) _____

登记 / 护照号码 _____

地址 _____

邮区 _____

所属教会 _____

电话 (家) _____

(办) _____

(手提) _____

电邮 _____

我 是 / 不是 第一次加入新亚学院。

我是 全时间学生 选读时间学生

我要选读以下的科目:

- 教会历史概论** Introduction to Church History
ADCGE21303/ADCGE51303
- 使徒行传** Acts
ADCBN20103/ADCBN51403
- 释经学** Hermeneutics
ADCBN21003/ADCBN51003
- 新约概论** New Testament Survey/New Testament Foundations
ADCBN10003/ADCBN50103
- 教会论/末世论** Ecclesiology & Eschatology
ADCTH30303/ADCTH50303
- 教牧辅导** Pastoral Counselling
ADCGC31203/ADCGC61003
- 教会行政** Church Administration
ADCMP31403/ADCGP62003
- 亚洲神学导论** Introduction to Asian Theology
ADCTH21303/ADCTH51303
- 社会学概论** Introduction to Sociology
ADCGE10103/ADCGE50103
- 罗马书主题研究** Topical Study of The Book of Romans
ADCBN21503/ADCBN51503
- 圣经研究方法论** Methodology of Biblical Research
ADCBG70104

科目注册

科目注册

- 截止日期: 2012年8月5日
- 2012年8月5日后注册者, 须缴付额外的S\$32.10逾期注册费。
- 请亲临〈新亚〉办公室, 249 巴耶利巴路 (Paya Lebar Road), 三楼, 办理注册手续
- 科目注册时段: 星期一至五 (办公时间)
- 特别注册柜台:
 - 星期六, 2012年8月4日 (下午4点正至晚上7点正)
 - 星期日, 2012年8月5日 (早上9点正至下午1点正)
- 〈新亚〉的在籍学生在注册时必须使用正式的注册表格并填上学生号码。
- 新生必须填妥并呈交申请入学表格、中文部科目注册表格、所有相关文件及入学费。
- 〈新亚〉学院有停办或取消任何课程的权力。

入学条件

申请人必须:

- 是渴慕事奉的得救信徒
- 持有相关教育资格。详情请上〈新亚〉网站 www.tca.edu.sg 查询。

收费(S\$)

〈新亚〉一向致力为学生提供高素质的教育。在教育费用方面, 目前学生本身所负担的费用不过是教育费的一小部分, 因为由本院资助的费用是超过了总开支的四分之三。〈新亚〉欢迎各界人士热心捐款, 以助我们不断为学生提供优质的教育与训练。

〈新亚〉每年都会重新检阅课程费用, 此册子所刊登的费用只适用于2012年。

从2008年起, 消费税必须由学生自己支付。

- 费用须在新学期的第三周前缴清。
- 请到三楼的办公处缴付费用(现款/支票)。
- 支票须划线并注明支付给: **TCA College**
- 有关退款规则, 请到〈新亚〉网站查阅。

学费

	咨商学院	创艺学院	神学院
学士以下 (3学分)	-	\$224.70	\$224.70
硕士 (3学分)	\$481.50	-	\$321.00
旁听 (3学分)			
学士以下	-	\$149.80	\$149.80
硕士	\$321.00		

学费包括7%的消费税

神学硕士		
科目 (4学分)		\$428.00
论文和考试	论文建议书指导 (一学期)	\$214.00
	论文指导 (每半年)	\$642.00
	考试费	\$267.50

杂费

入学费 (新生)	\$53.50
注册费 (每学期)	\$21.40
图书馆费 (每年)	\$42.80
学生福利金 (每学期)*	\$10.70

* 学生福利基金是用在购买国际之夜的食物, 年刊, 迎新会 (印刷学生手册及购买饮料) 以及用于学生休息室的维持费。

额外费用

逾期注册费	\$32.10
增加/退选课程费 (每科目)	\$10.70
转换课程	\$26.75

Location

249 Paya Lebar Road #03-11 Trinity@Paya Lebar Singapore 409046

Tel: (65) 6304 7602 • Fax: (65) 6749 7197 • Email: admin@tca.edu.sg • Website: www.tca.edu.sg

Mailing Address: Singapore Post Centre Post Office P O Box 616 Singapore 914021